

2023-2 학부 학기말 수업평가

[수업평가⇒성적확인⇒성적 이의신청]

수업 평가

1. 수업평가: 이번 학기에 수강한 **모든 과목에 대한 평가**
* 익명성이 보장되므로 정확하고 솔직한 평가를 하기 바랍니다.
2. 평가기간: **2023.12.07.(목) 10:00 ~ 2023.12.14.(목) 23:59**
3. 평가방법: ON국민 로그인→포털→학사서비스→성적정보→수업평가
4. **수업평가를 하지 않으면, 성적확인 및 이의신청이 불가합니다.**
5. 성적확인을 위해 지도교수 상담이 필요한 경우가 있으니, 학과에 문의 바랍니다. (수업평가 및 상담완료후 성적확인 가능)

성적 확인

1. 성적확인: 이번 학기에 수강한 **과목의 성적 확인**
2. 확인기간: **2023.12.15.(금) 10:00 ~ 2023.12.27.(수) 17:00**
3. 확인방법:
ON국민 로그인→포털→학사서비스→성적정보→**성적조회** 및 이의신청
4. **수업평가를 완료하지 않으면, 성적확인이 불가합니다.**

이의 신청

1. 성적 이의신청: **성적확인 후 성적에 대한 이의가 있을 경우, 교수님께 성적에 대해 물어볼 수 있는 기간**
2. 신청기간: **2023.12.22.(금) 10:00 ~ 2023.12.27.(수) 17:00**
3. 신청방법: 시스템에서 신청후 교수님께 문의(사무실 방문, 전화, 이메일)
* 시스템: ON국민→포털→학사서비스→성적정보→성적조회 및 이의신청
* 교수님 사무실, 전화, 이메일 확인 방법:
수업계획서 확인 또는 국민대 홈페이지에서 교수님 이름으로 검색

2023-2 Course Evaluations

For Undergraduate Students

Course Evaluations

1. Course Evaluations: **Mandatory. for all courses you took this semester**
* Evaluations are completely anonymous and confidential.
2. Period: **2023.Dec.07.(Thu) 10:00 ~ 2023.Dec.14.(Thu) 23:59**
3. How: ON국민 Login→포털→학사서비스→성적정보→수업평가
4. **Not available to view your grades and to raise an objection without course evaluation.**
5. Check with your Department to see if you need Student Counseling (Some Students need to do BOTH Course Evaluations and Counseling to view grades)

View your Grades

1. View your Grades: **View your grades for this semester**
2. Period: **2023.Dec.15.(Fri) 10:00 ~ 2023.Dec.27.(Wed) 17:00**
3. How:
ON국민 Login→포털→학사서비스→성적정보→성적조회 및 이의신청
4. **You will be able to view your grades ONLY AFTER COMPLETING your Course Evaluations.**

Grade Objection

1. Grade Objection: **A Period for you to raise an objection to the results of your grades to professors if the results are not understandable.**
2. Period: **2023.Dec.22.(Fri) 10:00 ~ 2023.Dec.27.(Wed) 17:00**
3. How: Ask directly to the professors after applying on the system
* System: ON국민→포털→학사서비스→성적정보→성적조회 및 이의신청
* How to get professors' contact information: Check the Course Syllabus (수업계획서) or Search the name of professors on KMU Website.

2023-2 学部 课程评价

[课程评价 ⇒ 查看成绩 ⇒ 申请成绩异议]

课程 评价

1. 课程评价: **对本学期所听过的课程进行评价**
* 因为评价后不显示学生的名字, 所以学生可以进行诚实客观评价.
2. 评价时间: **2023.12.07.(목) 10:00 ~ 2023.12.14.(목) 23:59**
3. 评价方法: ON국민 로그인→포털→학사서비스→성적정보→수업평가
4. **如果不进行课程评价 不能查看成绩和异议申请.**
5. 如果有为了确认成绩, 需要找指导教授商谈的情况的话,
请到学科办公室进行咨询. (课程评价和商谈完成以后才能确认成绩)

查看 成绩

1. 成绩查询: **查看本学期所听过的课程的成绩**
2. 查看期间: **2023.12.15.(금) 10:00 ~ 2023.12.27.(수) 17:00**
3. 查看方法:
ON국민로그인→포털→학사서비스→성적정보→성적조회 및 이의신청
4. **如果不进行课程评价 不能查看成绩..**

异议 申请

1. 成绩异议申请: **查看成绩后如有异议时, 向教授申请异议的时间**
2. 申请时间: **2023.12.22.(금) 10:00 ~ 2023.12.27.(수) 17:00**
3. 申请方法: 学校校网上申请后, 询问负责的教授(访问教授研究室, 电话, 邮件)
* 校网: ON국민→포털→학사서비스→성적정보→성적조회 및 이의신청
* 查询教授研究室, 电话, 邮件方法:
在课程计划书或学校官网搜索教授名字即可查询